
                                                      REFERAT BESTYRELSESMØDE D. 14/12-17 

 

1. Generel orientering ridefys. 

Gitte er ved at sælge ydernummer til Maria som bliver uddannet til 1/7. Gitte har opsagt sin 

kontrakt med os pr.31/1-18, hvorfor situationen efter 31/1 er uafklaret. Hvis hun vil holde 31/1, har 

vi ingen handicapridning. 

Asger har måske aftalt andet med Gitte mundtligt, men vi har brug for afklaring, gerne skriftligt. 

Sms er sendt til Asger. 

Julie er instruktør til 1/4 , hvorefter det er planen at Sanne Kolind kan tage over. 

 

2. Aktionsliste gennemgået. 

3. Status økonomi. 

Ser ok ud, pt ligger vi ca 500.000 over budget, som dog var meget forsigtigt- 

Flemming har haft kontakt til Salling Bank som tilbyder en lavere rente pt. 6,5% samt at hæve 

kassekreditten til 200.000 kr. De kan også overtage AL. Garanti overfor DLR angående 

låneomlægningen. Med hensyn til optagelse af nyt lån til egen andel af det nye byggeri, har de bedt 

om en projektbeskrivelse. Morten får Dorte til at sende en opdateret beskrivelse til Flemming, som 

videresender denne til Salling Bank. 

4. Generalforsamling 2018. 

Der er gået ged i valgrækkefølgen, men følgende vil gerne træde ud: Rikke P.,Flemming og Morten. 

Asger, Lene, Jesper og Vibeke er ikke på valg. Lene har 1 år tilbage. 

Der er behov for 3 nye, Lone Brich er ikke afvisende,  alle arbejder videre med relevante emner. 

Sanne Kolind forhører sig i elevskolen. 

Dato for generalforsamlingen er 22/2-18 kl. 19,00. 

Flemming indkalder med annonce og kontakter AL. Bank med hensyn til ordstyrer. 

Lene giver besked til venneforeningen. 

 

5. Næste møde. 

11/1-18 kl. 18,30. 

 

6. Evt. 

Asger og Sanne køber julegaver til personalet, der differentieres mellem det faste personale og 

hjælpere. 

 


